
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 17 czerwca 
2009 roku do dnia 17 sierpnia 2009. 

W tym czasie odbyło się siedem posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. z 
prośbą o wskazanie zadań do realizacji, z uwagi na niewystarczające środki na 
pokrycie wszystkich potrzeb. Został opracowany projekt budowlany i uzyskano 
pozwolenie na budowę na zagospodarowanie terenu przy ul. Szpitalnej 11 w 
Barlinku. Z uwagi na ograniczone środki zadanie podzielono na dwa etapy. 
Burmistrz poleca wykonanie I etap w roku bieżącym tj: ogrodzenie terenu, ścieżka 
ruchu pieszego, osłona śmietnikowa i tereny zielone, których wartość prac jest 
ustalona na kwotę 62.000,00 zł. netto. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora SP Mostkowo w spr. 
zwiększenia środków finansowych w dziale zakupu usług remontowych. 
Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie informując, iż w budżecie nie ma 
środków finansowych na zwiększenie w dziale zakupu usług remontowych 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego z Myśliborza 
w spr. partycypacji w kosztach utwardzenia zatoki autobusowej w Rychnowie. 
Burmistrz postanowił poinformować Starostwo Powiatowe, iż Gmina Barlinek na 
rok 2009 nie posiada środków w budżecie na to zadanie, w związku z czym nie 
będzie zadania dofinansowywała.  

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 o zwiększenie planu 
wydatków na zakup usług pozostałych. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie 
informując, iż nie ma środków finansowych w budżecie na zwiększenie wydatków 
w dziale zakupu usług pozostałych. Jednocześnie Burmistrz postanowił wezwać 
dyrektora PG Nr 1 w Barlinku o złożenie na piśmie wyjaśnień dot. niewłaściwego 
gospodarowania finansami gimnazjum oraz podjąć działania dyscyplinarne 
wynikające z niewłaściwej gospodarki finansowej szkoły. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS " Lubusz" Słubice z prośbą o 
dofinansowanie "Akcji Lato 2009". Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie 
z wnioskodawcą, celem omówienia przedmiotowego wniosku. 

6. Z-ca Burmistrza zapoznała się z wnioskiem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 
o dofinansowanie do remontu chodnika w m. Mostkowo. Z powodu braku 
środków finansowych negatywnie rozpatrzono w/w wniosek. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BOK w spr. utrzymania filii Muzeum w 
Dziedzicach. Postanowił zorganizować wspólne spotkanie z BOK oraz 
Przedstawicielem filii Muzeum w Dziedzicach. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BOK z prośbą o dofinansowanie 
wyjazdu grupy tanecznej FEELING na Festiwal "O Bursztynowego Kogucika" w 
Gdańsku. Po analizie Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił 
przyznać środki na dofinansowanie w/w wyjazdu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Towarzystwa Miłośników Barlinka z 
prośbą o sfinansowanie kosztów wypożyczenia autokaru na wyjazd do 
Murzynowa. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek i poinformował, że 
działalność Stowarzyszenia wspierana jest w ramach konkursu. 
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS z prośbą o 
zabezpieczenie w budżecie gminy kwoty 46.600,00 zł na termomodernizację 
budynków mieszkalnych do realizacji w 2009 roku. Burmistrz postanowił 
poinformować, iż wniosek rozpatrzy po analizie wydatków inwestycyjnych za I 
półrocze i skieruje wniosek do Rady Miejskiej. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 w Barlinku z prośbą ośrodki 
finansowe w wysokości 15.000,00 zł na wyposażenie oddziału 6-latków. 
Burmistrz uznał wniosek za zasadny, jednak poinformował dyrektora szkoły, iż 
zostanie on rozpatrzony po analizie wykonania zadań inwestycyjnych za I 
półrocze. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Regionalnej Izby Obrachunkowej ze 
Szczecina w spr. opinii dot. organizacji obsługi ekonomiczno - administracyjnej 
placówek oświatowych. Burmistrz postanowił wykonać wskazane zalecenia o 
czym poinformuje RIO w Szczecinie. 

 

 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
            1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o przedłużenie umowy na realizację 

sieci wodociągowej na nieruchomości o nr ewid. działki 277/2 obr. Moczkowo 
gm. Barlinek. Ze względu na przedłużający się okres wydania decyzji o 
warunkach zabudowy dla dz. nr 277/2 obr. Moczkowo wnioskodawca prosi o 
przedłużenie o jeden rok czasu realizacji sieci wodociągowej na przedmiotowej 
działce. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na powyższe. 

             2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia podziału nieruchomości w 
m. Mostkowo - uregulowanie stanu prawnego pod istniejący chodnik. Burmistrz 
polecił rozeznać ceny wykonania usługi u geodetów, po czym wybrać 
najkorzystniejszą ofertę i zlecić wykonanie podziału. 

             3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy odcinka linii oświetlenia 
drogowego przy ul. Gorzowskiej w Moczkowie. Burmistrz postanowił zamieścić 
zaproszenie do składania ofert na wykonanie dokumentacji projektowej dla dwóch 
odcinków linii oświetlenia drogowego w Moczkowie. 

             4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania linii oświetlenia 
drogowego w m. Żydowo gm. Barlinek. na ogłoszenie na wykonanie linii 
oświetlenia drogowego w m. Żydowo wpłynęły dwie oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejsza firmy P.H.U. Elektrocentrum Stanisław Gontarz z 
Kostrzyna nad Odrą za cenę 4.148,00 zł brutto. 

             5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozwiązania umowy nr 
RI.III.7010/01/08 z firmą Wasserunion z Leipzig. W związku z niewypełnieniem 
warunków zawartej umowy z firmą, Burmistrz postanowił odstąpić od umowy. 

             6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ZZDW w spr. wydania opinii w 
związku ze wstępnym projektem podziału nieruchomości dz. nr 502, 608/1 i 470. 
Po analizie Burmistrz nie wniósł uwag i pozytywnie zaopiniował projekt podziału 
nieruchomości dz. nr 502, 608/1 i 470. Jednocześnie Burmistrz przekazał wniosek 
do RG celem poinformowania o zaopiniowaniu w/w projektu. 

             7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze składem komisji przetargowej na przetarg 
budowy drogi Pustać - Podgórze. W skald komisji wchodzą osoby: Janusz Zubyk, 
Renata Wolniak, Kamila Rogut - Szkudlarek, Kazimierz Dolat. Burmistrz 
zaakceptował w/w skład komisji. 
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             8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Towarzystwa Kolarskiego 
"Karkonosze Tour" z Jeleniej Góry z informacją o organizacji wyścigu 
kolarskiego i propozycją współpracy, gdzie koszt dofinansowania do 
organizowanej imprezy przez Gminę Barlinek wynosiłby 25.000,00 zł . Burmistrz 
negatywnie rozpatrzył wniosek. 

             9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. "Modernizacji strażnicy OSP w 
Barlinku na potrzeby Gminnego Centrum Ratownictwa" -dot. zasad zarządzania 
obiektem po zakończeniu realizacji inwestycji. Burmistrz ustalił, iż kontynuowane 
będą dotychczasowe zasady zarządzania obiektem strażnicy OSP. 

           10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. 'Budowy stacji sieci wodociągowej 
w Moczydle". Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na wszczęcie postępowania o 
udzielenie zamówienia publicznego, którego wykonanie zostanie uwarunkowane 
pozyskaniem środków z PROW. Jednocześnie Burmistrz podjął decyzję nt. 
ustalenia poziomu wnioskowanego dofinansowania z PROW na poziomie 50% 
kosztów kwalifikowanych. 

           11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. "Stadionu miejskiego w Barlinku". 
Burmistrz podjął decyzję o włączeniu do zakresu projektu I etapu inwestycji (w 
skład którego wchodzą: płyta boiska, trybuny, urządzenia do sportów 
lekkoatletycznych, zagospodarowanie terenu). W związku z powyższą decyzją 
nastąpiła konieczność zmian zapisów w WPI, na które Burmistrz wyraził zgodę. 

           12. Burmistrz Barlinka powołał zespół, celem którego będzie monitorowanie realizacji 
projektu "Uporządkowania Gospodarki Wodno - Ściekowej na terenie 
Aglomeracji Barlinek i Mostkowo, gmina Barlinek". W skład zespołu weszliby 
między innymi przedstawiciele rady Miejskiej i Sołtysi wsi, którzy objęci są w/w 
projektem. Burmistrz postanowił wystąpić z powyższą informacją do Rady 
Miejskiej proponujące spotkanie w w/w sprawie. 

           13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przetargu na wymianę istniejącej 
nawierzchni z płyt chodnikowych na kostkę brukowa typu polbruk przy ul. 
Szpitalnej. Na w/w przetarg wpłynęło 6 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą Zakładu Inżynieryjno - Budowlanego Adam Bulanowski za cenę 
71.394,72 zł brutto i postanowił podpisać stosowną umowę 

           14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy ul. Widok. Wykonawca, 
Konsorcjum Zakład Inżynieryjno - Budowlany Adam Bulanowski oraz "BIO-
SALIX" wnoszą o zmianę terminu zakończenia budowy do 31 lipca 2009 r. Po 
analizie Burmistrz postanowił wyrazić zgodę na przesunięcie terminu, po 
uzyskaniu opinii inspektora nadzoru do spraw sanitarnych. 

           15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia przetargu na 
przebudowę ul. Jeziornej w Barlinku - etap II. Burmistrz postanowił ogłosić w/w 
przetarg i zatwierdził skład komisji przetargowej w osobach: J. Zubyk, R. 
Wolniak, K. Rogut - Szkudlarek, W. Kościukiewicz i K. Dolat. 

           16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uporządkowania lokalizacyjno - 
własnościowego drogi przy budynku Straży Pożarnej w m. Łubianka. Burmistrz 
postanowił przekazać sprawę do RG, celem uregulowania stanu prawnego drogi 
gminnej przy remizie strażackiej w m. Łubianka na podstawie ustawy o 
gospodarce nieruchomościami. 

           17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. zadania pn. "Modernizacja 
stadionu miejskiego w Barlinku" i obejmującą zmianę nazwy zadania na 
"Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno - socjalnym przy 
ul. Sportowej w Barlinku". Zmiana nazwy wynika z wymogów Instytucji 
Zarządzającej RPO Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007 - 2013, 
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skąd gmina może uzyskać dofinansowanie na realizację zadania. Burmistrz 
postanowił skierować pismo do Przewodniczącego Rady w/m z prośbą o przyjęcie 
autopoprawki do projektu uchwały zmieniającą uchwałę w spr. uchwalenia PRL 
Miasta i Gminy Barlinek na lata 2007 - 2013". 

           18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy drogi do Moczydła i 
postanowił nie wnosić odwołania. Ponadto postanowił zlecić dokonanie 
stosownych korekt projektu tak, aby można było go zgłosić jako remont drogi. 

           19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy stadionu miejskiego 
dla MKS Pogoń i postanowił nie wysyłać pisma do Polskiego Związku Lekkiej 
Atletyki z prośbą o zaopiniowanie budowy stadionu i wydanie świadectwa 
umożliwiającego rozgrywanie zawodów. 

           20. Po zapoznaniu się z ofertami, jakie wpłynęły podczas postępowania w sprawie 
wyboru inspektora nadzoru do zadaniu pt.: "Budowa boiska wielofunkcyjnego wg. 
programu MOJE BOISKO - ORLIK 2012 przy Publicznym Gimnazjum Nr 1, ul. 
Leśna 10, Barlinek", Burmistrz Barlinka postanowił zlecić ww. zadanie firmie: 
Zakład Projektowania i Nadzoru Budowlanego Derewicz Waldemar, Czarnowąsy 
27B/5, 78-200 Białogard za kwotę 12200,00 zł brutto. 

           21. Burmistrz Barlinka, postanowił przyjąć jedyną ofertę, jaka wpłynęła w związku z 
zaproszeniem do składania ofert na wykonanie dokumentacji projektowej dla 
dwóch odcinków linii oświetlenia drogowego w Moczkowie, złożoną przez firmę: 
Usługi Projektowo-Wykonawcze PROINSTAL S.C. - G. Dąbski & R. Frieske z 
Dębna za cenę 8784,00 zł brutto. 

           22. Burmistrz Barlinka, postanowił przyjąć jedyną ofertę, jaka wpłynęła w związku z 
zaproszeniem do składania ofert dot. wyboru inspektora nadzoru na zadanie pn.: 
"Budowa parkingów przy ul. Przemysłowej w Barlinku-etap I”, złożoną przez 
firmę: Projekty i Nadzory Budowlane – mgr inż. Witold Krasowski na kwotę 1,2% 
wartości kosztorysowej robót brutto.  

           23. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z ofertami dot. nasadzeń drzew wzdłuż ulicy 
Widok, postanowił wybrać ofertę Gospodarstwa Rolno Szkółkarskiego 
OMORICA z Moczkowa na ogólną kwotę 1648,00 zł brutto. 

           24. Z-ca Burmistrza zapoznała się ze sprawą dot. budowy boiska wielofunkcyjnego 
przy SP Nr 1 w Barlinku. Po analizie postanowiła, iż wycofujemy wniosek o 
pozwolenia na budowę jednocześnie przygotowując zgłoszenie na remont trybun 
boiska. 

           25. Z-ca Burmistrza zapoznała się z wnioskiem osoby fizycznej o zamontowanie 
punktu świetlnego - doświetlenie do ul. Poziomkowej. Z-ca Burmistrza 
postanowiła poinformować wnioskodawcę, że planuje się przygotowanie wniosku 
do budżetu na rok 2010 w zakresie przygotowania projektu budowlanego dot. 
budowy ul. Poziomkowej wraz z oświetleniem drogowym. Jednocześnie poleciła 
RI wystąpić w roku bieżącym z wnioskiem o decyzję celu publicznego dot. 
zakresu w/w zadania. 

            26. Z-ca Burmistrza zapoznała się z wnioskiem firmy Max Projekt o wyrażenie zgody 
na korzystanie z drogi wew. działka nr 651/14 celem dostępu do drogi publicznej 
ul. Sportowa w związku z planowana zabudowa nieruchomości nr 2125/1. Po 
analizie postanowiono wyrazić zgodę na korzystanie z drogi wew. nr 651/14. 

           27. Z-ca Burmistrza zapoznała się ze sprawą dot. wyboru inspektora nadzoru na 
"Przebudowę drogi gminnej dojazdowej do gruntów rolnych od m. Pustać do m. 
Podgórze". Wpłynęła jedna oferta na zapytanie ofertowe w/s. Z-ca Burmistrza nie 
przyjęła oferty i postanowiła ponownie przygotować zapytanie ofertowe na wybór 
inspektora nadzoru w/w zadania. 
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           28. Z-ca Buristrza zapoznała się z raportem z analizy energoenergetycznej. Po analizie 
postanowiła wystąpić zgodnie z umową do operatora Enei o zmianę mocy 
umownej oraz o zmianę grupy taryfowej. Jednocześnie poleciła zlecić Enei w 
ramach obowiązującej umowy wykonanie SIWZ. 

           29. Z-ca Burmistrza zapoznała się ze sprawą przebudowy drogi do Moczydła, gm. 
Barlinek. Firma "Profil TM" zwróciła się o przedłużenie terminu realizacji umowy 
do dnia 10 sierpnia 2009 r, tj. 30 dni po zgłoszeniu zamiaru rozpoczęcia robót 
budowlanych. Wartość prac projektowych w związku z przedłużeniem realizacji 
w/w zadania nie ulegnie zmianie. Po analizie Z-ca wyraziła zgodę na aneksowanie 
umowy. 

           30. Z-ca Burmistrza zapoznała się ze sprawą dot. przebudowy strażnicy OSP na 
Gminne Centrum Ratownictwa. Po analizie postanowiono zlecić skanowanie 
dokumentacji projektu przebudowy strażnicy OSP oraz zlecić wykonanie 
opracowania specyfikacji technicznej wykonania i odbioru robót jako dodatkowe 
zadanie wybranemu wcześniej inspektorowi nadzoru. Jednocześnie z-ca 
Burmistrza postanowiła zorganizować spotkanie z prezesem PEC Barlinek celem 
omówienia w/w zadania. 

           31. Z-ca Burmistrza zapoznała się z ofertami na projekt przebudowy skrzyżowania ul. 
1 Maja i ul. Ogrodowa i na projekt zmiany organizacji ruchu. Na zadania ofertowe 
do wykonania w/w zadania wpłynęły trzy oferty. Wybrano ofertę 
najkorzystniejszą firmy "Profil TM" Tomasz Marczewski, gdzie wartość całkowita 
oferty to 8.196,72 zł netto. Postanowiono zawrzeć stosowną umowę z firmą "Profit 
TM". 

            32. Z-ca Burmistrza zapoznała się z informacją w spr. projektu "Odnowienie miejsca 
pamięci oraz wymiana stolarki okiennej i zakup wyposażenia dla muzeum w 
Dziedzicach". Po analizie wyraziła zgodę na zlecenie aktualizacji kosztorysu 
inwestorskiego na wymianę stolarki okiennej w budynku byłej SP w Dziedzicach, 
aktualizacji kosztorysu inwestorskiego na remont pomnika Woldenberczyków oraz 
opracowanie Specyfikacji technicznej Wykonania i Odbioru Robót Budowlanych 
na remont pomnika Woldenberczyków. 

            33. Z-ca Burmistrza Barlinka zapoznała się z informacją w spr. projektu "Przebudowa 
boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno - socjalnym przy ul. Sportowej 
w Barlinku". Po analizie zatwierdzono podział kosztów przygotowania projektu na 
przebudowę boiska piłkarskiego przy ul. Sportowej w Barlinku, gdzie 
jednocześnie w budżecie projektu nie ujęto kosztów na przygotowanie 
dokumentacji na w/w projekt. 

            34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją z wykonania budżetu w zakresie 
zadań inwestycyjnych w 2009 roku. 

            35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem sesji sierpniowej Rady Miejskiej dot. 
inwestycji wojewódzkich i powiatowych. Burmistrz polecił RI przygotowanie 
informacji w zakresie współpracy i zawartych porozumień z Powiatem, Wojewodą 
i Marszałkiem Województwa dot. inwestycji i przedłożenia jej do Rady Miejskiej. 

            36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją w spr. instalacji dodatkowych 
punktów świetlnych. Burmistrz zaakceptował pozytywnie wytypowane 
miejscowości i miejsca doświetlenia. Zobowiązał, aby w m. Łubianka wspólnie z 
Panią sołtys wytypować i określić zakres potrzeb dodatkowego oświetlenia.  

            37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uszkodzonej kładki drewnianej na 
kanale Barlineckim. Po analizie Burmistrz polecił RI, aby rozeznać jakie będą 
koszty wykonania dokumentacji, celem naprawy przedmiotowej kładki. 
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            38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją w spr. projektu "Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego". Projekt 
przygotowywany przez Starostwo Powiatowe nie dostał dofinansowania z POIŚ, 
w związku z czym Burmistrz polecił kontynuację prac związanych z możliwością 
uzyskania dofinansowania. 

            39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. zadania "Przebudowa ul. 
Jeziornej II etap". Po analizie Burmistrz postanowił zebrać oferty na 
przygotowanie stosownego wniosku na dofinansowanie na w/w zadanie, a 
wybrana firma konsultingowa po analizie podejmie decyzję w spr. realizacji 
projektu związanego z przebudową ul. Jeziornej. 

            40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. "Przygotowania terenów 
inwestycyjnych - obszar ulicy Fabrycznej w Barlinku". Po analizie Burmistrz 
postanowił przygotować i złożyć stosowny projekt na w/w zadanie do RPO WZ 
oraz do Narodowego Programu Przebudowy Dróg (Schetynówka). 

            41. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. projektu "Przebudowa boiska 
piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno - socjalnym przy ul. Sportowej w 
Barlinku". Burmistrz wyraził zgodę na rozpoczęcie realizacji w/w inwestycji (I 
etap). 

            42. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy strażnicy OSP na 
Gminne Centrum Ratownictwa. Wniosek o pozwolenie na budowę zawierał 
błędne oznaczenie działki i w konsekwencji pozwolenie na budowę wystawiono z 
błędem. W związku z powyższym Burmistrz postanowił wystąpić o sprostowanie 
omyłki, aby można było wystąpić o rozszerzenie pozwolenia na budowę o 
przyłącza i węzła cieplnego. 

            43. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy zespołu boisk sportowych wg 
programu "Moje Boisko - Orlik 2012" przy PG Nr 1. Na w/w zadanie wybrano 
ofertę firmy Polcourt S.A. za cenę 1.379.999,99 zł. Burmistrz postanowił zawrzeć 
stosowną umowę z wykonawcą.  

            44. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy boiska wielofunkcyjnego przy 
SP1 w Barlinku. Inspektor nadzoru oraz wykonawca zgłosili konieczność 
wykonania trybun, wykonanie polbruku przed trybunami i salą sportową oraz 
rozłożenia siatki na oknach. Zgodnie z PZP istnieje możliwość udzielenia 
zamówienia z wolnej ręki na wykonanie w/w prac, na które Burmistrz wyraził 
zgodę. Cena na w/w zadanie to kwota 113.433,46 zł. 

            45. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zagospodarowania parku oraz 
infrastruktury sportowo-rekreacyjnej w Mostkowie (Prezentacja projektu i 
przedstawienie kosztorysu wykonania inwestycji; Pismo firmy AFIX, dotyczące 
dodatkowego zlecenia opracowania projektu budowlanego na zjazd z drogi 
wojewódzkiej). Po analizie Burmistrz nie wniósł uwag do w/w projektu i 
zaakceptował go pozytywnie. Jednocześnie nie wyraził zgody na dodatkowe 
zlecenie opracowania projektu budowlanego na zjazd z drogi wojewódzkiej. 

            46. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PEC Barlinek o uzgodnienie trasy 
przyłącza ciepłowniczego w związku z podłączeniem budynku przy ul. 
Niepodległości 18. Po analizie Burmistrz postanowił wydać pozytywne 
postanowienie uzgodnienia w/w trasy przyłącza. 

            47. Na zapytanie o wykonanie w/w zadania wpłynęły dwie oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę korzystniejszą firmy "Marbud" M. Szczuka z Barlinka na kwotę 11.407,00 
zł brutto i postanowił spisać stosowną umowę z wykonawcą. 

            48. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora SP Nr 1 w Barlinku dot. 
oceny technicznego stanu "skate parku". Burmistrz postanowił wystosować pismo 
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do Dyrekcji szkoły o złożenie wyjaśnień na piśmie dot. stanu technicznego Skate 
Parku, jednocześnie zobowiązał do wyremontowania obiektu w terminie do 24 
sierpnia b/r. Poinformował również, iż w ostatnim tygodniu sierpnia zostanie 
przeprowadzona kontrola wspomnianego obiektu. Burmistrz informuje również 
Dyrektora szkoły, iż w przypadku kolejnego wniosku o dofinansowanie należy 
dokładnie określić kwotę dofinansowanie i sprecyzować zakres na jaki zostanie 
wydatkowana. 

            49. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora SP Nr 1 w Barlinku dot. 
oceny technicznego stanu "skate parku". Burmistrz postanowił wystosować pismo 
do Dyrekcji szkoły o złożenie wyjaśnień na piśmie dot. stanu technicznego Skate 
Parku, jednocześnie zobowiązał do wyremontowania obiektu w terminie do 24 
sierpnia b/r. Poinformował również, iż w ostatnim tygodniu sierpnia zostanie 
przeprowadzona kontrola wspomnianego obiektu. Burmistrz informuje również 
Dyrektora szkoły, iż w przypadku kolejnego wniosku o dofinansowanie należy 
dokładnie określić kwotę dofinansowanie i sprecyzować zakres na jaki zostanie 
wydatkowana. 

            50. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ujęcia wody w m. Okunie. 
Przeprowadzona analiza wody na ujęciu wodnym jak i wydajność ujęcia 
znajdującego się na dz. nr 55 wykazała, ze ilość wody jest wystarczająca na 
aktualne potrzeby m. Okunie jak i na kilkanaście lat następnych, jednak jakość 
wody wykazuje ponadnormatywna zawartość żelaza i manganu, posiada 
specyficzny zapach. W przypadku braku możliwości usunięcia zapachu ujęcie nie 
kwalifikowałoby się do korzystania. W związku z czym Burmistrz postanowił 
zlecić wykonanie w tej kwestii badania wody, koszt to 2.500,00 zl netto. 
Jednocześnie zlecił badanie wody w m. Okunie 1 w zakresie określonym dla 
monitoringu - w celu ewentualnego określenia przydatności wody gdyby 
zachodziła potrzeba wykonania nowego ujęcia. Wartość badania to kwota 305,00 
zł. 

           51. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycjami dróg w związku z możliwością 
złożenia wniosku o dofinansowanie zadania z FOGRu. Istnieje możliwość 
złożenia tylko jednego wniosku o dofinansowanie z FOGRu. W związku z czym 
Burmistrz postanowił przekazać przedmiotowe zestawienie dróg do Biura Rady 
celem przeanalizowania propozycji i wskazania drogi, na budowę której ma być 
złożony wniosek. 

          52. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. monitoringu przy Urzędzie 
Miejskim w Barlinku. Po analizie Burmistzr postanowił, aby rozbudować system 
monitoringu miejskiego i zamontować dodatkową kamerę z widokiem na Urząd 
Miejski oraz zamontować monitoring wewnętrzny w obrębie Urzędu Miejskiego. 
W związku z czym postanowił zabezpieczyć kwotę 22.000,00 zł i wprowadzić ją 
przy najbliższych zmianach budżetowych. 

          53. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wybór inspektora nadzoru na zadanie 
pn: "Przebudowa ul. Jeziornej w Barlinku - etap II". Wpłynęły dwie ofert. 
Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą Pana W. Krasowskiego na kwotę 
12.000,00 zł brutto i postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

           54. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą umowy dzierżawy działki nr ewid. 67/4 
w Żydowie. Burmistrz postanowił, ze sprawą zajmować się będzie RI i umowa 
dzierżawy pozostaje również w RI. 

           55. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą audytu energetycznego. Po analizie 
postanowił wystosować ponownie pismo do ENEI o zmianę mocy i taryfy energii 
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elektrycznej na oświetlenie ulic. W przypadku negatywnego rozpatrzenia 
Burmistrz poleca RI przygotowanie przetargu na sprzedaż energii elektrycznej. 

           56. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. przebudowy strażnicy OSP na Gminne 
Centrum Ratownictwa. Proponuje się wykonanie Specyfikacji Technicznej 
Wykonania i Odbioru Robót do końca sierpnia za kwotę 3.500,00 zł netto. Po 
analizie Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy z wolnej ręki z projektantem 
"Usługi projektowe mgr inż. arch. B. Garncarz" na wykonanie specyfikacji 
technicznych. 

           57. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu drogi do Moczydła. 
Starosta Myśliborskim wniósł sprzeciw w spr. robót budowlanych objętych 
zgłoszeniem. Po analizie Burmistrz postanowił przygotować kolejny wniosek i 
złożyć jako zgłoszenie robót budowlanych. 

           58. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wymiany planszy reklamowej na 
bilbordzie przy skrzyżowaniu ulic 31 Stycznia i Niepodległości. Wymiana planszy 
to koszt 450,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.  

           59. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wybór inspektora nadzoru na 
zadanie: Przebudowa chodnika wzdłuż drogi gminnej ul. Kombatantów w 
Barlinku. Wpłynęły dwie oferty. Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą Pana G. 
Salamandry na kwotę brutto 3.660,00 zł. 

           60. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. przebudowy ul. Fabrycznej i 
ul. Jeziornej. Po analizie Burmistrz postanowił, aby RI złożyło stosowny wniosek 
do Skarbnika w/m o zabezpieczenie środków finansowych w wysokości 25.000,00 
zł na przygotowanie dokumentacji aplikacyjnej (dot. ul. Fabrycznej) do złożenia 
wniosku w ramach konkursu nr 2.1.2 Lokalna Infrastruktura Drogowa RPO WZ. 
Jednocześnie RI złoży wniosek o zmianę załącznika budżetowego: Limity 
wydatków na WPI, gdzie zostanie zapisana realizacji zadania: przebudowa drogi 
ul. Fabrycznej w roku 2010. RI rozpocznie prace nad przygotowaniem wniosku o 
dofinansowanie i wyśle zapytanie cenowe do firm konsultingowych celem 
wyłonienia wykonawcy dokumentacji aplikacyjnej dla ul. Fabrycznej. W związku 
z planami złożenia wniosku o dofinansowanie do RPO WZ o dofinansowanie 
przebudowy budynku Netto przy ul. Gorzowskiej w Barlinku na Bibliotekę 
Miejską prace nad projektem dot. przebudowy ul. Jeziornej ulegają zawieszeniu. 

           61. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany projektu remontu chodnika 
ul. Szpitalnej. Burmistrz postanowił przeprowadzić wizję lokalną w terenie celem 
podjęcia stosownej decyzji dot. zmian projektu remontu chodnika. 

           62. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu drogi ul. Św. Bonifacego. 
Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na doraźny remont przedmiotowej drogi w 
ramach bieżącego utrzymania dróg. Jednocześnie postanowił zaplanować środki 
finansowe w przyszłorocznym budżecie na remont drogi ul. Św. Bonifacego. 

            
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

            1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie opracowań projektów 
decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. Ofertę przedstawiło 
Przedsiębiorstwo P-I AKWADRAT Grzegorz Gąsiorek z Gorzowa Wlkp. za cenę 
opracowania projektu decyzji o lokalizacji inwestycji celu publicznego - 244,00 zł 
brutto, projektu decyzji o warunkach zabudowy - 268,00 zł brutto. Z uwagi na 
dużą ilość wniosków oczekujących Burmistrz postanowił wybrać ofertę na okres 
2-3 miesięcy, w zależności od potrzeb. 
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            2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w spr. sprzedaży 
działek gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 431/2, 432/2, 433/4 i 434/6 o łącznej 
pow. 0,0524 ha położonych w Barlinku przy ul. Gorzowskiej po pierwszym 
negatywnym przetargu. Burmistrz postanowił zorganizować kolejny przetarg 
ustalając cenę wywoławczą w kwocie 73.000,00 zł. 

            3.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w spr. sprzedaży 
nieruchomości położonej w m. Żelice gm. Barlinek, ozn w ewidencji gruntów 
działka nr 177/4 o pow. 0,1300 ha po pierwszym negatywnym przetargu. 
Burmistrz postanowił zorganizować kolejny przetarg ustalając cenę wywoławczą 
w kwocie 19.900,00 zł. 

            4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
uregulowania stanu prawnego ze stanem faktycznym gruntu, na którym znajduje 
się ujęcie zaopatrzenia w wodę wsi Niepołcko. Burmistrz postanowił wystąpić do 
Starostwa Powiatowego z wnioskiem o przekazanie na rzecz gminy części 
nieruchomości ozn. działka nr 247 stanowiącej pas drogi, na której znajduje się 
ujęcie wody. 

            5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
sprzedaży działek gruntu ozn. działką nr 96/20 i 96/21 o łącznej pow. 0,2604 ha 
położonych w Barlinku przy ul. Św. Bonifacego po drugim negatywnym 
przetargu. Po analizie Burmistrz postanowił odstąpić i wstrzymać proces 
sprzedaży w/w działek. 

            6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Zboru Genezaret w Barlinku w spr. 
dobrowolnego zwrotu przez Zbór na rzecz gminy Barlinek działek gruntu ozn. w 
ewidencji nr 106, 107 i 108 o łącznej pow. 0,1608 ha położonych w Barlinku przy 
ul. Górnej. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż powinien 
złożyć wniosek o podział nieruchomości. Po czym RG przygotuje projekt podziału 
wskazanego terenu i stosowny projekt uchwały. Burmistrz zobowiązał RGM do 
zajęcia się zagospodarowaniem przejętej działki. 

             7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z Programem Rozwoju Inwestycyjnego Szpitala 
Powiatowego w Barlinku na lata 2009 - 2013. 

             8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia nieruchomości na cele 
publiczne - na potrzeby budowy przepompowni ścieków sanitarnych w ramach 
realizacji rozbudowy kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej na terenie Gminy 
Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił dokonać wykupu wskazanej 
nieruchomości w przyszłym roku. Natomiast wydzieleń nieruchomości na 
wskazanym terenie postanowił dokonać w roku bieżącym. 

             9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem handlowców na temat handlu okrężnego 
artykułami sezonowymi na terenie Barlinka. Burmistrz postanowił wystosować 
pismo do wnioskodawców z deklaracja, iż pod koniec roku bieżącego skieruje do 
Rady Miejskiej propozycję wzrostu opłat targowych. 

            10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą gminnych dożynek, które odbędą się w 
Strąpiu. Burmistrz postanowił, aby kierownik RI wspólnie z Dyrektorem BOK i 
sołtysem Strąpia spotkali się i omówili szczegóły dożynek. 

            11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem dot. zbycia w formie darowizny 
przez Starostę Myśliborskiego na rzecz Gminy Barlinek działki nr 105/1 obr. 
Mostkowo. Po analizie Burmistrz postanowił podpisać protokół i zawrzeć 
stosowną umowę w kancelarii notarialnej. 

            12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. 
Sądowa 5 w spr. sprzedaży na rzecz Gminy Barlinek lokalu niemieszkalnego 
znajdującego się w budynku położonym w Barlinku przy ul. Rynek 9. Burmistrz 
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postanowił zlecić wycenę wszystkich lokali znajdujących się w budynku przy ul. 
Rynek 9. 

            13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z odpowiedzią ANR w Szczecinie na zapytanie 
Burmistrza czy zbycie lokalu w drodze przetargu będzie zgodne z oświadczeniem 
Burmistrza i Z-cy Burmistrza w umowie o nieodpłatne przeniesienie lokalu 
mieszkalnego nr 5 znajdującego się w budynku wielolokalowym nr 25 położonym 
w Strąpiu. Burmistrz postanowił zasięgnąć opinii radcy prawnego w/m w sprawie, 
po czym przygotować lokal do zbycia. 

            14. Burmistrz Barlinka po analizie i opinii radcy prawnego w/m negatywnie 
zaopiniował projekt uchwały w spr. wyrażenia zgody na zbycie gruntu położonego 
w Barlinku przy ul. Tunelowej, działka nr 2121/2 i postanowił wystosować pismo 
do Rady Miejskiej w Barlinku o wycofanie w/w projektu uchwały. 

            15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Barlinek ul. 
Kwiatowa 8 o kupno części działki gruntu nr 803/6 i 292/2 położonych przy ul. 
Długiej. Na teren nie ma planu zagospodarowania przestrzennego, a w studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania terenu Gminy Barlinek ozn. jest 
symbolem MM - jako tereny miejskich zespołów zabudowy. Teren przyległy do 
przedmiotowej działki przeznaczony jest pod tzw. obwodnicę. W związku z tym 
Burmistrz wyraża zgodę tylko na dalszą dzierżawę terenu. 

            16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Ożar 8 o 
kupno działki nr 142/12 położonej w m. Ożar. W związku z tym, że działka nr 
142/12 przylega do działek stanowiących własność innych osób niż wnioskodawcy 
zbycie przedmiotowej działki może odbyć się w drodze przetargu ograniczonego z 
ustanowieniem służebności do pozostałych działek. Burmistrz postanowił w ten 
sposób przygotować działkę do sprzedaży. 

            17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. 
Zielna 12 o odroczenie płatności na okres 3 miesięcy opłaty z tyt. użytkowania 
wieczystego gruntu ozn. w ewidencji gruntów dz. nr 514/6 położoną w Barlinku 
przy ul. Tunelowej. W umowie użytkowania wieczystego sporządzonej w dniu 
18.VII.1997 r. ustalono termin zapłaty opłaty rocznej do dnia 31 marca każdego 
roku. Użytkownik wieczysty złożył wniosek w dniu 27 maja 2009 r., tj po 
terminie. W związku z powyższym Burmistrz rozpatruje wniosek negatywnie. 

            18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Krzynka 25 b 
o kupno części działki nr 22/1 położonej w m. Krzynka. W studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania terenu Gminy Barlinek ozn. jest symbolem RM - 
jako tereny wiejskich zespołów zabudowy. Ta część działki przylega do dwóch 
działek stanowiących własność wnioskodawczyni i do działki stanowiącej 
własność innej osoby. Burmistrz postanowił przygotować teren do sprzedaży w 
przetargu ograniczonym. 

            19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. skorzystania z prawa pierwokupu 
działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 657/13 obr. 2 Barlinek. Po analizie 
Burmistrz postanowił skorzystać z prawa pierwokupu przedmiotowej działki. 

            20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy ścieżek rowerowych na 
terenie Powiatu Myśliborskiego - propozycja trasy rowerowej. Burmistrz 
postanowił przekazać dalej sprawę do RI. Liderem tego zadania będzie Powiat 
Myśliborski, merytorycznie prowadzić będzie RI w/m. 

            21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. Krajowej Sieci Obszarów 
Wiejskich. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę aby Gmina Barlinek przystąpiła 
jako partner do Krajowej Sieci Obszarów Wiejskich. 
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            22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wydania zezwolenia na uprawę 
konopi przemysłowych w m. Płonno gm. Barlinek. Burmistrz pozytywnie 
zaopiniował wniosek i wydał zezwolenie na uprawę konopi przemysłowych w m. 
Płonno gm. Barlinek. 

            23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ułożenia przez PEC rurociągów 
preizolowanych do budynku mieszkalnego przy ul. Niepodległości 18 w Barlinku. 
Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. Jednocześnie przekazał sprawę 
do RGM, celem zawarcia stosownej umowy z ustaleniem odpłatnej służebności 
przesyłu. 

            24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zakupu piłkochwytów na boisku w 
Krzynce. Po analizie Burmistrz postanowił uwzględnić przedmiotowy zakup przy 
realizacji boiska w Krzynce, w roku bieżącym nie ma środków finansowych na 
zakup piłkochwytów. 

            25.Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustanowienia służebności 
gruntowej na nieruchomości gminnej działka nr 175/27 dla nieruchomości 
stanowiącej własność osoby fizycznej. Postanowił przygotować stosowny projekt 
uchwały w sprawie i przedłożyć Radzie Miejskiej w Barlinku. 

            26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot wniosku Hotelu Barlinek Sp. z o.o.  
o ustalenie warunków zabudowy i zagospodarowania terenu - spr. dot. uwag do 
projektu decyzji w związku ze zmianą parametrów pomostu rekreacyjno-
cumowniczego na platformę widokową dwukondygnacyjną o wym. 16,0 x 16,0 m 
poł. na działkach nr 729/3 oraz 729/6, i zaopiniował pozytywnie zmiany do ww. 
wniosku. 

             27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Sołtysa m. Moczydło w sprawie 
zorganizowania dowozu mieszkańców wsi do Barlinka i zobowiązał kierownika 
Referatu Oświaty do zorganizowania przedmiotowych dowozów raz w tygodniu w 
obie strony. Zadanie ma być sfinansowane ze środków sołeckich. 

             28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu poszycia dachowego w 
m. Jarząbki na podstawie decyzji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 
z dn. 24.06.09r. i wyraził zgodę na wykonanie remontu przedmiotowego poszycia. 

             29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą dot. wyboru inspektora nadzoru do 
kontroli prac związanych z remontem poszycia dachowego i wyraził zgodę na 
wykonanie przedmiotowego zadania przez firmę: Projekty i Nadzory Budowlane -  
mgr inż. Witold Krasowski. 

             30.Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskich Kolei Państwowych 
Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Szczecinie o nieodpłatne przejęcie 
przez Gminę Barlinek lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku 
dwulokalowym położonym w m. Dzikowo i zobowiązał RG.IV do zasięgnięcia 
opinii BTBS Sp. z o.o. co do zasadności przejęcia przedmiotowego lokalu. 

             31.Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z propozycją RG.IV dot. dalszego 
postępowania w sprawie sprzedaży dz. nr 347/2 obr 1 B-ek po pierwszym 
negatywnym przetargu, postanowił ogłosić kolejny przetarg na sprzedaż ww. 
nieruchomości, ustalając jednocześnie cenę wywoławczą w kwocie 9900,00 zł. 

             32.Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży poł. w Dziedzicach (działki nr 52/12 
i 52/13). 

             33. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zmianami do umowy warunkowej dot. działki 
nr 657/13 obr. 2 m. Barlinek i postanowił odstąpić od skorzystania z prawa 
pierwokupu przedmiotowej działki. Tym samym ustalenia z posiedzenia 
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Burmistrza z zespołem kierowniczym z dnia 25 czerwca 2009 r. zostały 
zmienione. 

             34.Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z wnioskiem dzierżawcy o wydanie 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych (piwa i wina) w lokalu położ. przy 
ul. Jeziornej 17b w Barlinku, postanowił odmówić wydania ww. zezwoleń. 
Jednocześnie zobowiązał RG.III do poinformowania o podjętej decyzji 
współwłaścicieli ww. budynku. 

             35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z sytuacją prawną, w jakiej znajdują się punkty 
sprzedaży alkoholu należące do GS Barlinek po złożeniu wniosków o wydanie 
zezwoleń na sprzedaż tegoż alkoholu i postanowił, że dla punktu znajdującego się 
w m. Płonno, gdzie przedmiotowe zezwolenie zostało wcześniej cofnięte, nie 
zostanie wydane nowe zezwolenie. Natomiast decyzja ta nie rodzi żadnych 
skutków dla pozostałych punktów sprzedaży alkoholu należących do GS Barlinek. 

             36. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z wnioskiem Policji o cofnięcie zezwoleń 
na sprzedaż alkoholu w lokalu TAWERNA położ. przy ul. Wodnej 2 w Barlinku, 
postanowił cofnąć przedmiotowe zezwolenie. Jednocześnie zobowiązał RG.III do 
poinformowania o podjętej decyzji właściciela ww. lokalu. 

            37. Burmistrz Barlinka zobowiązał RG, aby wystąpił do Agencji Nieruchomości 
Rolnych z prośbą o bieżące przysyłanie pisemnych informacji dot. wykazu 
nieruchomości należących do Gminy Barlinek będących dopiero na etapie 
przygotowywania do sprzedaży. 

            38. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. opłat targowych i przeprowadzonej 
w tym zakresie kontroli. Po analizie Burmistrz postanowił, że pracownik RG 
będzie przeprowadzał 2 razy do roku niezapowiedziane kontrole, w tym również 
dokumentacyjne w zakresie pobierania opłat targowych. PGK Sp. z o.o. winno 
przeprowadzać do 2 kontroli w miesiącu. Burmistrz postanowił poinformować 
PGK Sp. z o.o, iż w wyniku stwierdzonych nieprawidłowości , które wynikły 
podczas kontroli, gmina nie zapłaci prowizji Przedsiębiorstwu. Jednocześnie 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z Policją, celem omówienia 
przeprowadzenia wspólnych kontroli w zakresie opłat targowych. 

            39. Burmistrz polecił poinformować Policję i wspólnie dokonać kontroli na placu 
zabaw przy ul. Strzeleckiej w Barlinku, gdzie prowadzony jest handel artykułami 
dla dzieci. 

            40. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu garaży na 4 stanowiska 
dla potrzeb OSP w Barlinku na działce nr 565/5 przy ul. Szpitalnej w Barlinku. 
Podczas demontażu istniejącego w obiektach podłoża z tzw. trylinki stwierdzono 
brak law fundamentowych pod ścianami nośnymi, osłonowymi i działowymi oraz 
nieprawidłowy spadek nawierzchni ułożonej przed wjazdami do poszczególnych 
stanowisk. w związku z powyższym powstała pilna potrzeba wykonania ław 
fundamentowych i prawidłowego spadku nawierzchni w celu zmiany kierunku 
spływu wód opadowych. Koszt wykonania w/w robót to 22 294,65 zł brutto. 
Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie powyższego. Należy złożyć stosowny 
wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie wspomnianych środków w 
budżecie. Jednocześnie Burmistrz polecił, aby RG zleciło opracowanie wykonania 
prac zabezpieczających w drugim obiekcie na 2 stanowiska garażowe dla 
samochodów OSP, tak aby obiekt mógł być użytkowany. 

            41. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. ul. Odrzańska 
w Barlinku o sprzedaż działki nr 118/3 położonej w Barlinku przy ul. Górnej. Po 
analizie Burmistrz postanowił przygotować działkę do sprzedaży w drodze 
przetargu i wystąpić o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i 
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zagospodarowania terenu. Burmistrz zobowiązał Barlineckie TBS Sp. z o.o. do 
uporządkowania przedmiotowego terenu oraz zaprzestania przedłużania umów 
dzierżaw.  

            42. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej do oddania w użytkowanie wieczyste położonej w 
Barlinku, ozn. działką nr 134/12 o pow. 0,0191 ha obr. 2 m. Barlinek. 

            43. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zaopiniowania zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce 
Krajeńskie. Po analizie Burmistrz nie wniósł uwag do Studium i zaopiniował go 
pozytywnie. 

            44.Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem częściowej zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu „Starego Tartaku”. Burmistrz nie 
wniósł uwag i przyjął przedmiotowy projekt, jednocześnie postanowił zwołać 
komisję urbanistyczną. 

            45. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 
Statutem Stowarzyszenia "Sieja", w imieniu którego wystąpił do Gminy Barlinek 
wójt Gminy Marianowo. Po analizie Burmistrz postanowił przystąpić do w/w 
Stowarzyszenia. Polecił RG przygotowanie projektu uchwały o przystąpieniu i 
skierowaniu jej do Rady Miejskiej. 

            46. Burmistrz Barlinka polecił RG rozważyć możliwość rozwiązania umowy 
użytkowania wieczystego działki gruntu położonego w Barlinku na Górnym 
Tarasie, ozn. w ewidencji działką nr 2119 o pow. 1.090 ha. 

            47. Burmistrz Barlinka zapoznał się z odpowiedzią Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w 
spr. zalewania garaży przy ul. Chmielnej 3 w Barlinku. BTBS poinformowało, że 
przy istniejących rozwiązaniach infrastruktury technicznej niemożliwym jest 
zastosowanie jakichkolwiek rozwiązań całkowicie eliminujących 
niebezpieczeństwo zalewania garaży. Burmistrz postanowił przesłać 
przedmiotową informację do rzeczoznawcy majątkowego, celem wydania opinii. 

            48. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do zbycia w trybie bezprzetargowym, działka nr 794/9 o pow. 
0,0320 ha. przy ul. Odrzańskiej w Barlinku. 

            49. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Wspólnoty Mieszkaniowej przy 
ul. Niepodległości 33 w Barlinku w spr. o sprzedaż przyległego terenu bez 
pomieszczeń gospodarczych wybudowanych na tym terenie. Burmistrz postanowił 
przygotować teren do sprzedaży w granicach zgodnych z koncepcją 
zagospodarowania działki nr 233/4. Wspólnota przyjęła propozycje wydzielenia 
zgodnie z koncepcją, jednak warunkuje jej nabycie rozbiórką pomieszczeń 
gospodarczych. Po analizie Burmistrz postanowił przygotować i skierować do 
Rady Miejskiej stosowny projekt uchwały dot. sprzedaży wskazanego terenu. 
Jednocześnie postanowił wystosować pismo do Barlineckiego TBS Sp. z o.o., aby 
do czasu zbycia w/w gruntu dokonać rozbiórki pomieszczeń gospodarczych.  

            50. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem w spr. niemożliwości wydania 
decyzji o warunkach zabudowy działki gruntu ozn. w ewid. nr 229/2 położonej w 
m. Wiewiórki. Po przeanalizowaniu możliwości zabudowy działki nr 229/2 
urbanista architekt stwierdził, że nie można wydać pozytywnej decyzji o 
warunkach zabudowy przedmiotowej działki. W związku z powyższym Burmistrz 
postanowił przygotować zbycie działki w drodze bezprzetargowej na rzecz 
właściciela działki przyległej. 
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            51. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wyznaczenia przewodniczącego oraz 
członków komisji przetargowej na zbycie określonych nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek. 

            52. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Burmistrza Barlinka w spr. ogłoszenia 
wykazu nieruchomości gruntowej przeznaczonej do oddania w użytkowanie 
wieczyste położonej w Barlinku, ozn. w ewidencji gruntów dz. nr 1010/3 o pow. 
0,1313 ha obr. 2 Barlinek. Ustalono cenę wywoławczą w wysokości 395.000,00 zł. 

            53. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą osoby fizycznej dot. sprzedaży 
nieruchomości w m. Moczydło gm. Barlinek celem utworzenia świetlicy wiejskiej 
dla sołectwa. Po analizie Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z 
właścicielem terenu i inspektorem budowlanym Panem. W. Krasowskim, celem 
konsultacji i możliwości podjęcia dalszych działań w w/w sprawie. 

           54. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. kosztów wykonania przyłącza 
energetycznego do świetlicy wiejskiej w Żydowie. Wpłynęła jedna oferta na 
zapytanie w w/w sprawie. Burmistrz postanowił wysłać ponowne zapytanie 
ofertowe w przedmiotowej sprawie, celem możliwości wyboru korzystniejszej 
oferty. 

           55. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. kosztów wykonania przyłącza 
energetycznego do świetlicy wiejskiej w Żydowie. Wpłynęła jedna oferta na 
zapytanie w w/w sprawie. Burmistrz postanowił wysłać ponowne zapytanie 
ofertowe w przedmiotowej sprawie, celem możliwości wyboru korzystniejszej 
oferty. 

           56. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym, 
działka nr 237/26 o pow. 0,0650 ha. 

           57.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia częściowej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek w obr. Krzynka i Płonno 
(jednostka „PRĄDNO”). Burmistrz postanowił skierować projekt uchwały w 
sprawie zmiany Studiumu uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek, w określonych na załącznikach mapowych 
granicach, na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Barlinku. Tym samym - 
postanowił wystosować pismo do osoby fizycznej, która złożyła wniosek o zmianę 
funkcji w Studium (dz. nr 23/1, 37/1, 287) - o uszczegółowienie tego wniosku, 
które uzasadni dla wskazanych nieruchomości zmianę funkcji w Studium. W 
piśmie nakazał również poruszyć kwestię błędnie podanego numeru działki nr 
22/1 w obr. Płonno gm. Barlinek (działka gruntu o takim numerze nie występuje w 
obr. Płonno, ani w obr. Krzynka). 

          58. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Wicemarszałka Województwa 
Zachodniopomorskiego z informacją dot. przygotowywania projektu Gmina 
Atrakcyjna Dla Inwestora, w ramach którego uczestnicy zostaną kompleksowo 
przeszkoleni z zakresu przygotowania oferty inwestycyjnej i profesjonalnej 
obsługi inwestora zewnętrznego. Burmistrz postanowił wystosować pismo, iż 
deklaruje udział w przedmiotowym projekcie. 

           59. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Barlinek ul. 
Szosowa 10 o wznowienie zbycia na ich rzecz gminnej działki gruntu. Możliwe 
jest wznowienie zbycia gruntu, ale wymaga to sporządzenia nowego zarządzenia. 
W związku z tym Burmistrz postanowił wydać nowe zarządzenie ustalające okres 
ważności ceny zbywanej nieruchomości. Jednocześnie Burmistrz postanowił o 
powyższym poinformować właścicieli posesji przy ul. Moniuszki w Barlinku. 
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           60. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osób fizycznych w spr. przyległych do 
ich nieruchomości terenów stanowiących własność Gminy Barlinek przy ul. 
Zielnej. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawców, iż nie spełniają 
wymogów zasiedzenia gminnego terenu. Jednocześnie polecił RGM 
przygotowanie i wezwanie do zawarcia stosownych umów dzierżaw. W przypadku 
nie podpisania umów gmina skieruje sprawę do drogę sądową. 

           61. Burmistrz Barlinka polecił RG dokonać analizy planu Górnego Tarasu celem 
ewentualnej zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

           62. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wniosków o ustalenie warunków 
zabudowy i zagospodarowania terenu dla inwestycji polegającej na rozbiórce 
budynku gospodarczego przy ul. 31 Stycznia działka nr 175/22 obr. 2 m. Barlinek- 
wniosek Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o scedowanie przedmiotowej decyzji na 
rzecz PP-H "Bimex". Po analizie Burmistrz postanowił, aby jeszcze nie cedować 
decyzji na rzecz PP-H "Bimex". Polecił, aby BTBS Sp. z o.o. uregulowało w/w 
sprawę w formie stosownej umowy dzierżawy wskazanego budynku do lat 3 z 
zainteresowanym. Jednocześnie polecił uzupełnienie wniosku o ustalenie 
warunków zabudowy i zagospodarowania terenu dla inwestycji polegającej na 
rozbiórce w/w budynku pod kątem wykonania przystanku komunikacji miejskiej. 

           63. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Myślibórz Oś. 
Słowiańskie o ustalenie warunków zabudowy i zagospodarowania terenu - 
postawienie pawilonu handlowego przenośnego na działce nr 118/18 obr.2 
Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż 
wniosek jest niezgodny z przyjętą koncepcja zagospodarowania tego terenu. 

           64. Jednocześnie Burmistrz polecił RG wyszukanie i przedstawienie min. 3 ofert na 
małe obiekty handlowe (gotowe kioski) i przy współpracy z konserwatorem 
zabytków wybrać obiekt i uzgodnić zagospodarowanie planistyczne wskazanego 
terenu. 

           65. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia opłaty adiacenckiej z tyt. 
podziału działki nr 16/3 obr. Krzynka oraz opinią rzeczoznawcy określającą 
wzrost wartości nieruchomości gruntowej ozn. nr 16/3 obr. Krzynka po podziale 
na działki nr 16/9 i 16/10. Burmistrz postanowił zlecić wykonanie operatów 
szacunkowych w/w działek. 

           66. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na remont poszycia dachowego 
budynku świetlicy wiejskiej w Jarząbkach, działka nr 55 obr. Jarząbki, gm. 
Barlinek. Na zapytanie ofertowe wpłynęły dwie oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
korzystniejszą firmy PT Zakład Handlowo-Usługowo Budowlany T. Przybyłek na 
kwotę 35.000,00 zł brutto. Jednocześnie postanowił, iż inspektorem nadzoru nad 
pracami będzie pan W. Krasowski, za kwotę 700,00 zł brutto.  

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o stanie nieruchomości położonej w 

Barlinku przy ul. Jeziornej 7 teren tzw. Starego Tartaku. Burmistrz zobowiązał 
Prezesa PGK, aby w terminie do 30 czerwca br został uprzątnięty teren na w/w 
nieruchomości oraz do odniesienia się do stanu faktycznego i przygotowania 
wariantów zabezpieczeń tego terenu, przygotowania rozwiązań alternatywnych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu placu zabaw przy ul. 
Gorzowskiej, koszt 14.198,00 zł. Burmistrz polecił, aby PGK Sp. z o.o. przygotowało 
stosowny wniosek w w/w sprawie do budżetu na przyszły rok. 



 16 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. utrzymania pomników wojennych w 
Gminie Barlinek. Przyznana kwota na utrzymanie to 6.100,00 zł. Burmistrz 
postanowił zlecić utrzymania pomników wojennych PGK Sp. z o.o. na kwotę 6.100,00 
zł 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania kładki na szlaku 
turystycznym, przy źródłach Płoni na kwotę 976,00 zł. Burmistrz polecił, aby PGK 
Sp. z o.o. przedstawiło projekt wykonania przedmiotowej kładki. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
refundacji kosztów wymiany odcinka kanalizacji deszczowej przy posesji Gorzowska 
24. Po analizie Burmistrz postanowił, aby Barlineckie TBS Sp. z o.o. 
wygospodarowało i pokryło w/w zadanie z własnych środków finansowych. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. umieszczenia w 
pasie drogowym przy ul. Górnej w Barlinku oraz działki nr 114/17 przyłączy 
kablowych, kanalizacji sanitarnej i deszczowej projektowanych dla potrzeb budynku 
mieszkalnego jednorodzinnego, którego budowa planowana jest na terenie działki nr 
114/15. Po analizie Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie, postanowił 
przygotować umowę użyczenia do lat 3. Jednocześnie postanowił przygotować 
stosowny projekt uchwały dot. odpłatnej służebności przesyłu i skierować do Rady 
Miejskiej. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
użyczenie działek nr 134/7, 118/18, 197/6 ( obr. 2 m. Barlinka) z przeznaczeniem na 
wybudowanie boksów na odpady komunalne. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na 
dzierżawę przedmiotowych działek za cenę 150,00 zł miesięcznie za boks. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
wyrażenie zgody na umieszczenie na ścianie zewnętrznej budynku przy ul. 
Niepodległości 18 14 cm warstwy styropianu od strony dz. nr 151/1. Burmistrz 
wyraził zgodę na wykonanie wskazanych prac. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami osób fizycznych o zwolnienie za 
bezumowne korzystanie za 3 lata wstecz z nieruchomości położonych przy ul. Zielnej, 
jednocześnie informują, że są zainteresowani kupnem przedmiotowego gruntu. 
Burmistrz postanowił wezwać wnioskodawców do podpisania umów dzierżaw. W 
przypadku, gdy umowy zostaną podpisane, sprawa umorzenia zaległości za 
dotychczasowe bezumowne korzystanie z przedmiotowych nieruchomości będzie 
rozpatrywana indywidualnie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Netto na dzierżawę części 
nieruchomości pod pylon reklamowy Netto w Barlinku przy ul. Gorzowskiej do dnia 
01 czerwca 2010 r. Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie i postanowił skierować 
stosowny projekt uchwały w przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej w Barlinku. 

11. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do wydzierżawienia oddanych w administrowanie BTBS. 

12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie zmieniające zarządzenie nr 28/2009 Burmistrza 
Barlinka z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, położonych w obrębie 1 i 2 miasta Barlinka, 
stanowiących własność Gminy Barlinek, administrowanych przez Barlineckie TBS 
Sp. z o.o. 

13. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie zmieniającego zarządzenie nr 35/2008 
Burmistrza Barlinka z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na 
rzecz dotychczasowego dzierżawcy, położonych w obrębie 1 i 2 miasta Barlinek 
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stanowiących własność Gminy Barlinek, administrowanych przez PGK w Barlinku 
Sp. z o.o 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął harmonogram prac w sprawie „Gminnego 
programu opieki nad zabytkami dla miasta i gminy Barlinek na lata 2008 –2012 r.” 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozwiązania umowy oddania w 
dzierżawę nieruchomości znak: RGM.IV.72243-12/07 z dnia 18 maja 2007 r. na grunt 
o pow. 0,0600 ha, stanowiący nieruchomość będącą własnością Gminy Barlinek ozn. 
w ewidencji gruntów jako część działek nr 1010/3 oraz nr 1010/4, położony w obr. 2 
m. Barlinek. Burmistrz postanowił poinformować dzierżawcę o terminie rozwiązania 
przedmiotowej umowy. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie zgody na 
dzierżawę działki nr 665/57 na czas nieoznaczony z przeznaczeniem na poprawę 
wizerunku zagospodarowania ul. Sosnowej. Burmistrz postanowił zaproponować 
sprzedaż w/w działki w drodze przetargu ograniczonego. Do czasu ewentualnej 
sprzedaży Burmistrz postanowił wydzierżawić w drodze przetargu ograniczonego do 
lat 3. 

17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży: lokal mieszkalny nr 1 ul. 
Sądowa 10; nr 3 ul. Sądowa 10; nr 10 ul. Niepodległości 24; nr 2 ul. Gorzowska 54; nr 
14 ul. Kombatantów 1. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o przejęciu lokalu mieszkalnego nr 4 w 
budynku nr 4 położonego przy ul. Sądowej w Barlinku. Postanowił wydać zarządzenie 
w spr. wydzielenia lokali z części mieszkaniowego zasobu Gminy z przeznaczeniem 
na lokale socjalne. Przedmiotem zarządzenia jest wydzielenie lokalu mieszkalnego nr 
4 w budynku nr 4 położonego przy ul. Sądowej w Barlinku. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przejęciu lokalu mieszkalnego nr 5 
w budynku nr 2 położonego przy ul. Fabrycznej w Barlinku. Postanowił wydać 
zarządzenie w spr. wydzielenia lokali z części mieszkaniowego zasobu Gminy z 
przeznaczeniem na lokale socjalne. Przedmiotem zarządzenia jest wydzielenie lokalu 
mieszkalnego nr 5 w budynku nr 2 położonego przy ul. Fabrycznej w Barlinku. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS informujące o przejęciu 
dwóch lokali mieszkalnych nr 1 i nr 3 położonych w m. Niepołcko nr 1. Biorąc pod 
uwagę bardzo zły stan techniczny obydwu lokali, jak również katastrofalny stan 
konstrukcji oraz poszczególnych elementów całego budynku, wymagający dużych 
nakładów finansowych dla zapewnienia podstawowych wymogów bezpieczeństwa 
Burmistrz postanowił nie zasiedlać lokali i wyłączyć z mieszkaniowego zasobu. 
Jednocześnie postanowił przygotować lokale do sprzedaży, czy zajmie się RG w/m. 

21. Burmistrz Barlinka podjął decyzję o ponownym ogłoszeniu przetargu na dzierżawę 
„terenów potartacznych” i w związku z tym zobowiązał RGM do rozpoczęcia 
stosownych procedur w tej sprawie. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z przedstawioną przez kierownika RGM informacją 
dot. handlu na terenach komunalnych, mającego znamiona handlu targowego i 
zobowiązał PGK Sp. z o.o. do złożenia pełnych wyjaśnień w tej sprawie. Do czasu 
przedłożenia przedmiotowych wyjaśnień przez ww. Spółkę, zostaje dla niej 
wstrzymana wypłata prowizji z tytułu pobieranej opłaty targowej. 

23. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych, stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek, na rzecz najemcy. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem "WARTY" Towarzystwa Ubezpieczeń 
Społecznych i Reasekuracji S.A. w spr. postępowania likwidacyjnego w związku ze 
szkodą osobową powstałą w wyniku upadku osoby fizycznej na terenie nieruchomości 
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stanowiącej przedmiot własności Gminy Barlinek - na schodach miejskich w parku na 
terenie "Delty Płoni" i celem określenia stanu faktycznego, zobowiązał kierownika 
RGM do przeprowadzenia wizji lokalnej oraz rozmowy z poszkodowanym, a 
następnie sporządzenia notatek służbowych na powyższe. Zobowiązał również RI do 
wydania opinii, co do stanu użytkowego ww. schodów oraz możliwości ich wpływu 
na powstanie rzeczonej szkody. Na tej podstawie, po dokonaniu analizy zaistniałych 
okoliczności, zostanie podjęta decyzja, co do wypłaty odszkodowania. Ponadto 
Burmistrz Barlinka, wskazał RI jako referat odpowiedzialny za wszystkie ciągi 
komunikacyjne znajdujące się na terenie Gminy. 

25. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy ( cz. dz. nr 246/13 obr. 2 B-ek). 

26. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy oddanej w administrowanie BTBS (cz. dz. nr 291/2 obr. 2 B-ek). 

27. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy (dz. nr 204 obr. Żydowo). 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS w spr. rozważenia dalszej 
możliwości oddania w użyczenie odpłatne pomieszczenia gospodarczego po 
zabezpieczeniu jednego pomieszczenia przynależnego nieodpłatnego i postanowił 
zmienić Zarządzenie Nr 36/2009 z dnia 12 marca 2008r. w spr. ustalenia stawek 
czynszowych za dzierżawę lun najem nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Barlinek, poprzez dodanie paragrafu, który otrzyma brzmienie: „Zawarcie umów na 
pomieszczenia odpłatne może odbyć się po zabezpieczeniu jednego pomieszczenia 
przynależnego, nieodpłatnego dla każdego z najemców danego budynku. Nie dotyczy 
to osób zajmujących lokal bez tytułu prawnego”. Przedmiotowy paragraf dotyczyć 
będzie wyłącznie BTBS Sp. z o.o. 

29. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z ofertą Fundacji Ekologicznej "ARKA" na 
sprzedaż plakatu lub ulotki dot. segregacji odpadów, postanowił zlecić wykonanie 
własnego projektu przedmiotowej ulotki. Ponadto Burmistrz zasugerował, aby 
jednocześnie wykonać projekt ulotki dot. bezdomnych zwierząt. Część kosztów 
przedmiotowego zadania poniesie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z 
o.o. w Barlinku.  

30. Z-ca Burmistrza zapoznała się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie działki 
nr 142/12 obr. Ożar. Po analizie z-ca Burmistrza postanowiła poinformować 
wnioskodawcę, iż dzierżawa możliwa będzie w drodze przetargu z dostępnością 
przejazdu dla pozostałych właścicieli działek przyległych. Jednocześnie poleciła, aby 
wnioskodawca określił termin dzierżawy jakim byłby zainteresowany. 

31. Z-ca Burmistrza zapoznała się z wnioskiem SKSM S.A. w Szczecinie o uzgodnienie 
"Planu ruchu likwidowanego odkrywkowego zakładu górniczego "Krzynka" 
wydobywającego kopalnię pospolitą, sporządzonego w formie uproszczonej na lata 
2009 - 2010. Po analizie pozytywnie uzgodniono w/w plan ruchu. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o 
ustosunkowanie się do podania osoby fizycznej dot. zmniejszenia stawki czynszowej 
za dzierżawę 1 m2 gruntu. Po analizie Burmistrz postanowił obniżyć stawkę do 0,25 zł 
za 1 m2 gruntu rocznie z uwagi na położenie gruntu, tym samym zmieniając 
zarządzenie nr 35/09 z dnia 19 lutego 2009 r. jednocześnie Burmistrz postanowił, aby 
RG rozważył możliwość zbycia w/w gruntu. 
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33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o użyczenie 
nieruchomości oraz zobowiązanie się wnioskodawcy do udrożnienia drogi wraz z 
wykonaniem zatoki umożliwiającej nawracanie pojazdów. Burmistrz wyraził zgodę na 
użyczenie nieruchomości ozn. w ewid. gruntów działką nr 2121/2 na całej długości 
łączącej działkę nr 2121/3 z działką nr 98/8 z jednoczesnym zezwoleniem na 
przejazdy wraz z nawrotem pojazdami samochodowymi po działce przeznaczonej na 
drogę wewnętrzna, a ozn. nr 2121/3 pod warunkiem wykonania drogi dojazdowej 
przez wnioskodawcę na warunkach określonych w piśmie RGM.IV.72243-26/09 z 
dnia 5 czerwca b/r. O powyższym Burmistrz poinformuje zainteresowanego z prośbą 
o odpowiedź. 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia wysokości postąpienia oraz 
wysokości wadium w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego ograniczonego na działkę 
nr 665/57 o pow. 240 m2 ( ob. 1 m. Barlinka). Po analizie ustalił wadium w wysokości 
80,00 zł, a postąpienie w wysokości 0,03 zł za m2. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami uchwał w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienia na czas nieoznaczony określonych nieruchomości. Postanowił 
skierować przedmiotowe projekty uchwał do Rady Miejskiej w Barlinku. 

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem CYRCUS BAROLINA z prośbą o 
wynajęcie placu dla Cyrku w dniach 05.09-15.09.2009 r. Postanowił poinformować 
wnioskodawcę, iz gmina nie posiada żadnej nieruchomości w celu usytuowania cyrku. 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierżawy działek nr 247/22, 247/27, 
267/2, 267/4, 267/6, 267/7, 267/8, 237/16, 237/14, 237/10, 274/1, 729,25, 805/7, 
805/10 na rzecz ENEI Sp. z o.o. w celu usytuowania linii 15 kV. Postanowił zlecić 
rzeczoznawcy oszacowanie wartości obciążenia w/w linia na w/w nieruchomościach. 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą J. Nożyńska –Smoła i Bolesław Smoła na 
wykonanie wyceny ślizgu rynnowego ( ślizgawki) znajdującego się na terenie 
Pensjonatu pod Sosnami przy ul. Sportowej dla celów ustalenia ceny wywoławczej do 
sprzedaży. Burmistrz postanowił spotkać się z wnioskodawcą, celem omówienia 
wykonania w/w wyceny. 

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PEC Barlinek o uregulowanie stanu 
prawnego działek, przez które przebiega sieć ciepłownicza. Burmistrz Barlinka 
postanowił skierować stosowne projekty uchwały do Rady Miejskiej w spr. wyrażenia 
zgody na użyczenie na czas nieoznaczony części nieruchomości gruntowych w obr 1 i 
obr 2 m. Barlinek, przez które przebiega sieć ciepłownicza 

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o rozważenie 
możliwości nieodpłatne użyczenia części działki nr 134/11, 118/18, nr 197/8 ( ob. 2 m. 
Barlinka) na rzecz Wspólnot Mieszkaniowych z przeznaczeniem na usytuowanie 
boksów na odpady komunalne. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie 
umów użyczenia na okres dwóch lat, do czasu uregulowania spraw własnościowych 
Wspólnoty. Jednocześnie Burmistrz uchylił zarządzenie nr 106/2009 z dnia 18 
czerwca 2009 r. 

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS z prośbą o 
skierowanie projektu uchwały do Rady Miejskiej w celu zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy pomiędzy stronami na cześć działki nr 560/4 o pow. 200 m2 ( ob. 2 m. 
Barlinka) przy ul. Bocznej z jednoczesną prośbą o zwolnienie z opłat za część ogrodu 
o pow.80 m2 stanowiącego skarpę pokrytą kamieniami oraz trawą. Burmistrz 
postanowił skierować przedmiotowy projekt uchwały do Rady Miejskiej. Natomiast 
decyzja w spr. zwolnienia z opłaty zostanie podjęta po zatwierdzeniu uchwały przez 
Radę Miejska. 
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42. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Barlinek i postanowił 
skierować go do Rady Miejskiej w Barlinku. 

43. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą powołania nowych pomników przyrody i 
użytków ekologicznych. Postanowił przedłożyć stosowny projekt uchwały do Rady 
Miejskiej w spr. objęcia ochrona prawna jako pomniki przyrody dwóch obiektów oraz 
użytków ekologicznych o pow. 24,34 ha położonych na terenie gminy Barlinek. 

44. Burmistrz Barlinka zapoznał się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody 
Zachodniopomorskiego w spr. uchwały Nr XL/601/2009 Rady Miejskiej w Barlinku z 
dnia 28 maja 2009 r. w spr. zapobiegania bezdomności zwierząt. Burmistrz postanowił 
zorganizować spotkanie z z-cą Burmistrza oraz radcą prawnym w/m celem omówienia 
przedmiotowego rozstrzygnięcia. 

45. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o dzierżawę działek nr 
35/1 i 33 ( obr.1 m. Barlinka) przy ul. Św. Bonifacego z przeznaczeniem na cele rolne. 
Burmistrz wyraził zgodę i postanowił podjąć zarządzenie w spr. wykazu 
nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę do lat 3 stawka czynszu 
zgodnie z zarządzeniem nr 36/2008 z póżn. zmianami. 

46. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zwolnienie z opłaty 
dzierżawnej za bezumowne korzystanie z działki nr 592/2 za okres 3 lat. 
Wnioskodawca podpisał umowę dzierżawy na w/w nieruchomość, Burmistrz wyraził 
zgodę na zwolnienie z w/w opłaty. 

47. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierżawy terenów potartacznych i wyraził 
zgodę na ogłoszenie przetargu na w/w teren. 

48. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o zajęcie 
stanowiska w spr. udzielenia przez gminę bonifikaty od ceny sprzedaży udziału w 
nieruchomości wspólnej w związku z powstaniem w wyniku przebudowy tej 
nieruchomości nowego lokalu mieszkalnego. Po analizie Burmistrz postanowił 
przygotować stosowna uchwałę o udzielenie bonifikaty i skierować do Rady Miejskiej 
w Barlinku. 

49. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. 
działającego jako zarządca nieruchomości położonej w Barlinku przy ul. Górnej 29 o 
wydzielenie części pomieszczeń dotychczas wchodzących w skład kotłowni z 
przeznaczeniem do korzystania przez właścicieli lokali mieszkalnych w 
nieruchomości. Po analizie Burmistrz postanowił uregulować stan prawny działki dla 
w/w budynku oraz kwestię kotłowni. Burmistrz wyraził zgodę na zaproponowany 
podział do korzystania z pomieszczeń dotychczas służących obsłudze kotłowni. 
Polecił przygotowanie opinii w spr. ustalenia niezbędnych potrzeb PEC do korzystania 
z pomieszczeń do celów grzewczych zlokalizowanych w nieruchomości oraz 
propozycji statusu tych pomieszczeń. Jednocześnie polecił Barlineckiemu TBS Sp. z 
o.o. przygotowanie stosownego projektu uchwały w spr. nabycia przez właścicieli 
lokali działki przyległej, która wraz z wydzieloną działką gruntu będzie spełniała 
wymogi działki budowlanej i do nowego ustalenia wysokości udziałów w 
nieruchomości wspólnej. 

50. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. dot. 
wstępnego rozliczenia partycypacji Gminy Barlinek w kosztach budowy budynku 36 
rodzinnego przy ul. Widok 9 w Barlinku. Ostateczne rozliczenie nastąpi po 
partycypacji najemcy lokalu przy ul. Widok 7a/5 w Barlinku. 

51. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. informujące o 
złym stanie technicznym budynków gospodarczych usytuowanych przy ul. Szpitalnej 
w Barlinku wraz z wnioskiem o wyrażenie zgody na ich rozbiórkę. Po analizie 
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Burmistrz polecił aby BTBS przeanalizowało i przedstawiło koszty zabezpieczenia 
tych budynków. Jednocześnie Burmistrz postanowił wyznaczyć cały przedmiotowy 
teren do sprzedaży i zobowiązał RG do przygotowania w okresie dwóch tygodni 
oferty sprzedaży w/w terenu i przedstawieniu na posiedzeniu kierowniczym. 

52. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. dot. 
postępowania zmiany sposobu użytkowania lokalu nr 9 w budynku przy ul. Lipowej 1. 
Lokal nie spełnia wymogów jako mieszkalny w związku z czym Burmistrz postanowił 
przekwalifikować go na lokal użytkowy. Jednocześnie postanowił przystąpić do 
procesu zbycia przedmiotowego lokalu, co polecił RG. 

53. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
podjęcia uchwały odnośnie wymiany instalacji gazowej w budynku przy ul. 
Gorzowskiej 61 i związanej z tym zmianą planu remontów wspólnot mieszkaniowych. 
Burmistrz postanowił przygotować i skierować stosowny projekt uchwały w w/w 
sprawie do Rady Miejskiej. 

54. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wydzielenia lokali z części 
mieszkaniowego zasobu gminy z przeznaczeniem na lokale socjalne. Przedmiotem 
zarządzenia jest lokal nr 6 w budynku nr 24 położony przy ul. 31 Stycznia w Barlinku  

55. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. zniesienia współwłasności 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym nr 6 położonym w Barlinku 
przy ul. Koziej nr 6. 

56. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierżawy nieruchomości oznaczonej w 
ewidencji gruntów działka nr 146 o pow. 0,0200 ha położonej w Płonnie. Burmistrz 
postanowił podpisać stosowną umowę dzierżawy na czas nieoznaczony zgodnie z 
podjętą uchwałą. Jednocześnie Burmistrz postanowił nie przeznaczać przedmiotowej 
nieruchomości do zbycia. 

57. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą bezumownego korzystania z 
nieruchomości położonych przy ul. Sportowej. Po analizie Burmistrz postanowił 
podjąć zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonej do oddania w 
dzierżawę w drodze bezprzetargowej, natomiast w zakresie nieruchomości przyległej 
do działki nr 698 postanowił skierować stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej. 

58. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o udostępnienie placu i 
energii elektrycznej w centrum miasta Barlinka ( przy fontannie od strony pizzerii) w 
celu ustawienia urządzeń rekreacyjnych typu euro-bungee, zjeżdżalnia dmuchana, 
suchy basen z piłeczkami itp. w dniach od 08-09.08.2009 r. Burmistrz rozpatrzył 
wniosek negatywnie, jednocześnie informując wnioskodawcę, iż w przypadku 
zainteresowania inną lokalizacją należy skontaktować się z PGK Sp. z o.o. w 
Barlinku. 

59. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie 
części działki nr 774/6( ob. 2 m. Barlinka) przy ul. Gorzowskiej w celu 
odpowiedniego urządzenia i zagospodarowania zielenią. Burmistrz postanowił 
skierować wniosek do RG z prośbą o opinię w w/w sprawie. 

60. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przesunięcie terminu 
przejęcia nieruchomości do końca października 2009 r ( działka nr 100/2 położona w 
obrębie Płonno) z uwagi na nie zebranie wszystkich zbiorów. Po analizie Burmistrz 
wyraził zgodę na przesunięcie terminu do końca września b/r. 

61. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie umowy 
dzierżawy na część nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 695/1 ( 
ob.2 m. Barlinka) z przeznaczeniem na ogródek konsumpcyjny na okres 20 lat. 
Burmistrz postanowił przygotować i skierować do Rady Miejskiej stosowny projekt 
uchwały na dzierżawę na czas nieoznaczony w formie przetargowej. 
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62. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. podjęcia decyzji w spr. umieszczenia 
zapisu o elektronicznym znakowaniu psów w uchwale dotyczącej utrzymania 
czystości i porządku w Gminie Barlinek. Burmistrz postanowił skierować zapytanie 
do Rady Miejskiej z prośbą o zajęcie stanowiska i wyrażenie opinii co do celowości 
umieszczenia w uchwale w/w zapisu. 

63. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wyrażenie zgody na 
użyczenie części przedmiotu umowy użyczenia Stowarzyszeniu, które chce prowadzić 
w nim przedszkole niepubliczne. Po analizie Burmistrz postanowił wyrazić zgodę w 
formie oświadczenia bez zmiany treści umowy na oddanie osobie trzeciej do 
użyczenia pomieszczeń w w/w cel. 

64. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie wyrażenia 
zgody na dzierżawę działki nr 142/12 o pow. 0,2000 ha, położonej w obrębie Ożar na 
czas nieoznaczony. Po analizie Burmistrz postanowił skierować stosowny projekt 
uchwały na dzierżawę w/w gruntu na czas nieoznaczony w trybie przetargu 
ograniczonego. 

65. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o zwolnienia z 
opłaty z tyt. dzierżawy za bezumowne korzystania z części działki nr 459 ( obr. 1 m. 
Barlinka) przy ul. Podgórnej za 3 lata wstecz oraz obniżenie stawki za dzierżawę w/w 
nieruchomości. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na zwolnienie z opłaty za 
bezumowne korzystanie z w/w nieruchomości za 3 lata wstecz wnioskodawcę, jednak 
postanowił nie obniżać stawki za dzierżawę tej nieruchomości. 

66. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w sprawie 
obniżenia stawki czynszowej za dzierżawę części nieruchomości gruntowej 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 261/4, której dzierżawcą jest Pan Józef 
Olchowy zam. w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 54/4. Po analizie Burmistrz 
postanowił, iż wskazany teren (nieużytki) użyczymy osobie fizycznej w zamian za 
utrzymanie go w czystości i porządku, bez pobierania opłat. 

67. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wprowadzenia zmian w uzbrojeniu 
terenu dla inwestycji obejmującej budowę mieszkań na terenie osiedla oznaczonego w 
planie zagospodarowania przestrzennego 7 MWU osiedle „ Górny Taras” w Barlinku, 
przedstawienie warunków koniecznych do spełnienia w przypadku podjęcia decyzji o 
przeprojektowaniu kanalizacji sanitarnej na jednostce 7 MWU. Po analizie 
postanowiono, iż Barlineckie TBS Sp. z o.o. wykona w/w przedsięwzięcie, a po 
wykonaniu Gmina przejmie i sfinansuje zadanie. Natomiast opracowanie nowej 
dokumentacji za kwotę 15.000,00 zł pokryje się w ramach środków z rozliczenia 
partycypacji lokalu przy ul. Widok 7/5. 

68. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Przedmiotem zarządzenia są: 
lokal mieszkalny nr 2 położony w budynku nr 15 przy al. 1 maja 15; nr 21 położony w 
budynku nr 6 przy ul. Przemysłowej nr 6; nr 30 położony w budynku nr 8 przy ul. 
Koziej 8. 

69. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o stanie 
zabudowań gospodarczych i możliwości ich przebudowy w obr. nieruchomości poł. w 
Barlinku przy ul. Gorzowskiej 16. BTBS Sp. z o.o. po opinii geotechnicznej terenu 
proponuje rozebrać obydwa budynki gospodarcze i wybudować wiatę o konstrukcji 
drewnianej. Burmistrz Barlinka postanowił nie rozbierać wskazanych budynków. 
Zobowiązał do przygotowania wstępnej koncepcji wydzielenia działek na wskazanym 
terenie. 

70. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
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Barlinek nieodpłatną służebnością przesyłu na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągowo - 
Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku dla realizacji zadania nr 2 
"Rozbudowa sieci kanalizacyjnych na terenie miasta Barlinek". Po analizie Burmistrz 
polecił sprawdzenie prawidłowości projektu w zakresie nieruchomości gminnych nie 
będących drogami inspektorowi RGM.IV. Pani Jaszczak - Kosińskiej. Po czym 
postanowił skierować projekt do Rady Miejskiej z prośbą o ujęcie na sesji sierpniowej.  

71. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem z dnia 29.07.2009 r. dot. budynku 
położonego przy ul. Rynek 9 w Barlinku i kosztów związanych z wykonaniem 
projektu zabezpieczenia nieruchomości w związku z nakazem wydanym przez 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Po analizie Burmistrz postanowił 
zwołać zebranie ze współwłaścicielami nieruchomości i przedstawić stosowny projekt 
uchwały dot. wyremontowania budynku, który polegać będzie na rozbiórce budynku a 
następnie postawieniu nowego. 

72. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem dot. terenów pokopalnych, 
eksploatowanych przez SKSM S.A. w Szczecinie - Kopalnia Krzynka, 
zlokalizowanych w obr. Płonno i obr. Krzynka. Burmistrz polecił RGM po 
uzgodnieniu z Radcą Prawnym wystosować pismo do NIK z prośbą o zbadanie 
naruszenia obowiązku rekultywacji terenów pokopalnianych przez SKSM 
eksploatowanych przez Kopalnię Krzynka gmina Barlinek. Jednocześnie polecił 
wystosować zażalenie do Starosty Powiatowego dot. bezpodstawnego wykreślenia 
SKSM z pozycji władającego terenem pokopalnianych w obr. Krzynka gm. Barlinek. 

      Burmistrz polecił RF podpisanie stosownej umowy z wybraną Kancelarią Prawną, 
celem wyegzekwowania zaległości podatkowych od SKSM Szczecin. Burmistrz 
polecił, aby radca prawny wystąpił z wnioskiem do Sądu Rejonowego do Ksiąg 
Wieczystych o dokonanie wpisu dot. obowiązku rekultywacji terenów pokopalnianych 
przez SKSM A. A. w Szczecinie. Zobowiązał RG do wystosowania pisma do SKSM 
ze szczególnym zwróceniem uwagi na fakt, iż w podanych informacjach dodatkowych 
przez Kopalnie dot. określonych w ogłoszeniu nieruchomości gruntowych (dz. nr 
223/12, 237/2, 242/5, 242/6, 242/10 i 242/11 obr. Płonno gm. Barlinek) zostało 
błędnie wskazane dopuszczenie na nich zabudowy mieszkaniowej i pensjonatowej.  

 
 

V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamówienia na artykuły spożywcze i 
chemiczne dla Urzędu Miejskiego w Barlinku w 2009 roku. W wyznaczonym terminie 
wpłynęły dwie kompletne oferty. Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą tj. firmy 
ARO z Barlinka i postanowił podpisać stosowną umowę. 

2. Burmistrz Barlinka poinformował o otrzymanym wyróżnieniu dla Gminy Barlinek za 
zajęcie III miejsca w polskiej edycji Konkursu Komisji Europejskiej na "Najlepsze 
Europejskie Destynacje - EDEN" w temacie" turystyka na obszarach chronionych" za 
destynację turystyczną. 

3. Burmistrz Barlinka postanowił ponownie ogłosić konkurs na realizację w 2009 roku  
zadania publicznego w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu pod nazwą  

          " Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w dziedzinie sportów na orientacje". 
      4. Burmistrz Barlinka powierzył stanowisko Dyrektora Gimnazjum dla Dorosłych w 

Barlinku Panu Franciszkowi Snackiemu. 
      5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Komisji Konkursowej o wyłonieniu 

kandydata na stanowisko Dyrektora Gimnazjum dla Dorosłych w Barlinku. 
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      6. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierownika RO do pisemnego powiadomienia 
wszystkich kierowników referatów oraz pracowników zajmujących samodzielne 
stanowiska, iż w przypadku, gdy tematy zgłaszane na posiedzenia Burmistrza z 
zespołem kierowniczym dotyczyć będą w jakimkolwiek stopniu spółek gminnych, ich 
obowiązkiem jest zaprosić przedstawicieli tych spółek do wzięcia udziału w danym 
posiedzeniu. 

      7. Z-ca Burmistrza zapoznała się z pismem GUS z Warszawy dot. obowiązku 
sprawozdawczego za 2009 rok w spr. "Narodowego spisu powszechnego ludności i 
mieszkań w 2011 r - prace przygotowawcze oraz "Spisu próbnego 2009 oraz prace 
przygotowawcze do powszechnego spisu rolnego 2010". Postanowiono, iż niezbędne 
dane ze zbiorów: ewidencji podatkowej nieruchomości, gminnych zbiorów 
meldunkowych, systemu świadczeń rodzinnych oraz systemu pomocy społecznej 
przygotują kompetentni pracownicy. Koordynatorem odpowiedzialnym za transfer 
danych będzie inspektor A. Lachowicz w/m. 

       8. Z-ca Burmistrza zapoznała się z pismem Stowarzyszenia IRR ze Szczecina w spr. 
projektu finansowanego w ramach POKL, ukierunkowanego na poprawę obsługi 
obywatela i modernizację zarządzania w administracji samorządowej. Po analizie 
postanowiono, iż Gmina Barlinek nie przystępuje do w/w projektu. 

       9. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. zmiany regulaminu organizacyjnego 
Urzędu Miejskiego w Barlinku. 

 
 

     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją w spr. programu "Radosna szkoła" oraz 

wnioskami dyrektorów szkół podstawowych. Burmistrz postanowił złożyć wniosek do 
Wojewody Zachodniopomorskiego wraz z zestawieniem wnioskujących szkół oraz 
wnioskami dyrektorów poszczególnych placówek o wsparcie finansowe w ramach 
w/w programu. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze składem komisji przetargowej na przetarg "Dowóz 
dzieci do szkół z terenu Gminy Barlinek na rok 2009/2010". Skład komisji w osobach: 
Cz. Kowalczyk, A. Pietrzak, B. Nowicka, W. Stawicka. Burmistrz zaakceptował 
przedstawiony skład komisji. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
odpłatności za korzystanie ze żłobka oraz ze świadczeń przedszkoli publicznych w 
zakresie przekraczającym podstawę programową wychowania przedszkolnego w 
Gminie Barlinek i postanowił skierować go do Rady Miejskiej. 

4.  Burmistrz Barlinka zobowiązał Kierownika ROś do przygotowania stosownego 
projektu uchwały w spr. likwidacji obsługi finansowej w szkołach i powołaniu 
Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół z dniem 1 stycznia 2010 r. 

5. Burmistrz Barlinka polecił ROś przygotowanie stosownego wniosku o zwiększenie 
środków finansowych w budżecie na przyznawane "Stypendia Burmistrza Barlinka" i 
przedłożenia go Skarbnikowi Barlinka, po czym zostanie skierowany do Rady 
Miejskiej w/m. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem z kontroli placówek oświatowych w 
zakresie przygotowania do roku szkolnego 2009/2010. Burmistrz zobowiązał 
kierownika ROś o wystosowania dla dyrektora każdej ze szkoły zaleceń 
pokontrolnych z prośbą o pisemne wyjaśnienia, w szczególności dot. zaniedbań 
wieloletnich na terenie danej szkoły. Jednocześnie Burmistrz postanowił skierować 
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materiały dotyczące przygotowania placówek oświatowych Gminy Barlinek do 
nowego roku szkolnego 2009/2010 do Rady Miejskiej. 

 
 

  VIII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. programu rozwoju bibliotek. 

Burmistrz postanowił, że w zakresie informatyzacji tego projektu odpowiadać będzie 
informatyk UM insp. A. Lachowicz, zaś organem prowadzącym projekt będzie 
kierownik ROś. Z. Kik 

2. Dyrektor Barlineckiego Ośrodka Kultury poinformowała o otrzymaniu wsparcia w 
ramach Interreg IVA na projekt inwestycyjny polsko - niemieckiej współpracy 
transgranicznej: Europejskie Miejsce Spotkań Prenzlau "Uckerwelle" i Europejskie 
Centrum Spotkań Barlinek. 

3. Dyrektor BOK poinformowała o zakwalifikowaniu się biblioteki w Barlinku do 
Programu Rozwoju Bibliotek, przedsięwzięcia prowadzonego w ramach Światowego 
Programu Rozwoju Fundacji Billa i Melindy Gates, realizowanego w Polsce przez 
Fundację Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego. Celem programu jest 
przekształcenie bibliotek w ośrodki aktywności lokalnej, świadczące usługi dla 
mieszkańców, wykraczające poza tradycyjne wypożyczanie książek. 

 4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. stanu przebiegu prac nad rozbiórką i 
przebudową budynku gospodarczego przy ul. Leśnej 2 w Barlinku. Burmistrz polecił 
przystąpić do procesu zbycia poszczególnych lokali po dokonaniu rozbiórki budynku 
gospodarczego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 
1. Powołany został społeczny Komitet Monitorujący Projekt Skanalizowania terenów 

wiejskich. 
2. Uczestniczono w Święcie Pułku jednostki Wojskowej w Choszcznie. 
3. Uczestniczono w otwarciu Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Myśliborzu. 
4. Uczestniczono w sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu związanej z 20 rocznicą 

pierwszych wolnych wyborów. 
5. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firm w spr. realizacji wspólnego 

projektu modernizacji ul. Fabrycznej. 
6. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami GBS oraz Spółdzielczej Grupy 

Bankowej z Warszawy, spotkanie dotyczyło zmiany grupy bankowej przez GBS 
Barlinek. 

7. Burmistrz Barlinka podpisał z Zarządem Powiatu porozumienie dot. 
współfinansowania boiska typu Orlik przy ZSP Nr 1 w Barlinku. 

8. Spotkano się z firmą Promis i dyrektorem BOK w spr. przygotowania materiałów 
przetargowych do realizacji projektu w ramach Interreg IV A. 

9. Spotkano się z dyrektorem CIS w Barlinku w spr. aktywizacji bezrobotnych z 
gminy Barlinek. 

10. Odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu nt. realizacji 
wspólnego projektu gmin powiatu "Budowa ścieżek rowerowych". 

11. Uczestniczono w obchodach 60-lecia Koła Łowieckiego Szarak 
12. Burmistrz Barlinka wraz z grupami artystycznymi z Barlinka i Mostkowa 

uczestniczyli w obchodach 775 lecia Prenzlau. 
13. Spotkano się z prezesem TMB w spr. obchodów 40-lecia Stowarzyszenia. 
14. Spotkano się z grupa inicjatywna sołectwa Lutówko w spr. utworzenia OSP w 

Lutówku. 
15. Odbyło się spotkanie z firmą Inbit ze Szczecina w spr. realizacji wspólnego 

projektu w ramach funduszu europejskiego. 
16. Odbyło sie spotkanie z Zarządem MKS Pogoń oraz przedstawicielem pana 

Grzegorza Kopaczewskiego w spr. ewentualnego wejścia pana Kopaczewskiego 
jako sponsora strategicznego MKS Pogoń. 

17. W dniach 14 - 17 lipca b/r odbyły się konsultacje społeczne nt. projektu budowy 
kanalizacji sanitarnej w m. Lutówko, Krzynka, Moczkowo i Barlinek 

18. Odbyło się spotkanie w spr. dożynek powiatowych. 
19. Spotkano się z dyrektorem SKO w Szczecinie i Gorzowie Wlkp. w spr. 

współpracy pomiędzy instytucjami. 
20. Spotkano się z dyrektorem Regionalnego Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu 

Marszałkowskiego, spotkanie dot. wykonania niezbędnej dokumentacji związanej 
z ochroną Zlewni Barlinek. 

21. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie poświęcone przystąpieniu gminy do 
projektu modernizacji hali sportowej przy ul. Jeziornej na bibliotekę miejską. 

22. Odbyło się walne zebranie Wspólnoty ul. Rynek 9 
23. Spotkano się z dowódcą Jednostki Wojskowej w Choszcznie oraz dyrektorem PG 

Nr 1 w Barlinku w spr. uroczystych obchodów zakończenia II wojny światowej. 
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24. Burmistrz spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich z Koszalina oraz 
dyrektorem wydziału infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego, spotkanie dot. 
partycypacji gminy Barlinek w realizacji modernizacji drogi Nr 151. 

25. Odbyło się Walne Zgromadzenie PEC, na którym podjęto uchwały w spr. 
poręczeń kredytu inwestycyjnego oraz wynagrodzenia zarządu. 


